
RÉTSÁG VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
2651 Rétság, Rákóczi út 20. Telefon: 35/550-100 

www.retsag.hu  Email: hivatal@retsag.hu 
 

1 oldal a 3 oldalból 

 
Előterjesztést készítette: Fodor Rita                       Előterjesztő: Hegedűs Ferenc polgármester 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról  

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2016. augusztus 26-i ülésére 

Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

1. A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A két ülés közötti munkámról szóló beszámolómat ismételten témák szerint állítottam össze. 
 
Településüzemeltetés terület  
 
Általános, folyamatos feladatok: 
 
Rendszeresen egyeztetek a Városgondnokkal a napi feladatokról, végrehajtásukról. 
 
Közvilágítások működését rendszeresen figyelem. Szükség esetén bejelentem a meghibásodá-
sokat a szolgáltatónak.   
 
A Polgármesteri Hivatal mögötti parkolót és a Bem utcát kikátyúztattam.  
 
 
Polgármesteri Hivatali munkám 
 
Napi szinten kapcsolatot tartok a Pénzügyi és Szolgáltatási csoporttal. A kapcsolattartás kiterjed 
a napi kifizetésekre, utalványozásra, a munkaügyi ügyintéző kolléganőmmel rendszeresen 
egyeztetek a közmunkaprogramokkal kapcsolatban.  
Az ügyfelek továbbra is megkeresnek problémáikkal. Igyekszem nekik segíteni fogadónapomon 
kívül is.  
A beszámolási időszakban két fő tett előttem állampolgársági esküt. 
 
 
Pályázatokkal kapcsolatos tevékenységem 
 
A júliusi rendkívüli ülésen megszavazott sportpályázatot Kramlik Kornélia kolléganőmmel kidol-
goztuk, benyújtása megtörtént.  
 
Folyamatosan részt veszek pályázati tájékoztatókon, ahol hasznos információkhoz lehet jutni.  
 
Az előző beszámolóm óta eltelt időben több alkalommal egyeztettem Lantos László tervezővel 
a közlekedési pályázat lehetséges részleteiről. Kértem tőle, hogy a Polgármesteri Hivatal mö-
götti parkoló lehetőség szerint kerüljön be a pályázati anyagba. Folyamatosak az egymás kö-
zötti konzultációk, adatszolgáltatások.  
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Az OXI-TEAM Kft. képviselői ismételten megkerestek, tájékoztattuk egymást a pénzügyi lehető-
ségek feltárásban tett munkánkról. Kérték, hogy ismételten nézzük meg a helyszínt is. 
 
 
A mai ülésen hagyja jóvá a Képviselő-testület a barnamezős beruházás előkészítésére készített 
szerződést. A csatolt adatlap gyakorlatilag a pályázatunk. Sándor Ildikó asszony elkészítette a 
pályázatot, de ehhez kolléganőim aktív közreműködése is szükséges volt. Koordináltam a mun-
katársak között, közreműködtem a pályázati anyag összerakásában, véleményeztem az elké-
szült anyagokat. Koordináló munkám nem csak a helyi a salgótarjáni kolléganők között zajlott, 
Kovács Miklós tervezőtől szinte azonnali határidővel tervezői költségvetést kellett kérnem. Az 
anyag elkészült, igényünk benyújtásra került a MÁK-hoz.  
A pályázat további részeinek kidolgozása érdekében Sándor Ildikó asszony kérte, hogy bizto-
sítsam számára a volt laktanya megtekintését. A helyszíni bejáráson részletesen átbeszéltük, 
hogy a tervező szerint melyik épület kerülne lebontásra. Felhívtam Sándor Ildikó asszony fi-
gyelmét a környezetszennyező veszélyforrásokra. A bejáráson fotódokumentáció készült az 
épületek jelenlegi állapotáról. A bejárás alkalmával Sándor Ildikó asszony egyeztetett Nábelek 
Anna ügyvezető asszonnyal az együttműködés lehetőségéről. Örömmel tapasztalták a kolléga-
nők, hogy van lehetőség az EFI pályázatot összekapcsolni a jelenlegi barnamezős pályázattal.  
 
 
A Piac udvarhoz kapcsolódó pályázatunk miatt két alkalommal megbeszélésre hívtam a két 
faház tulajdonosát. Sajnálatos módon egyik megbeszélésre sem jött el egyik partner sem.  Is-
mételten megkeresem őket, hiszen a pályázat sorsa miatt fontos lenne ez a találkozó.  
 
 
Kossuth utca javításával kapcsolatos munkám 
 
Több alkalommal egyeztettem a Volán és a Penta Kft. között a felújítás alatti zavartalan busz-
közlekedés biztosítása érdekében. A zavartalan buszközlekedés biztosítása érdekében augusz-
tus 23-án 9,0 órakor lesz vonalbejárás. A buszok az útfelújítás ideje alatt a régi buszöblökben 
fognak megállni. A vonalbejáráson az önkormányzat képviseletére felkértem Mezőfi Zoltán al-
polgármestert.  
 
 
Művelődési ház épületének átvétele tárgyában végzett munkám 
 
A testületi döntést követően találkozót kértem a HM jogászaitól. Majd szintén találkozót kérdem 
Dr. Gáspár Zoltán ügyvéd úrtól. Felhatalmaztam Ügyvéd urat a HM-el történő tárgyalásokon 
való képviseltre. Részletesen átbeszéltük a ház múltját, akkori funkcióját és a jelenlegi helyze-
tet. Tájékoztattuk az önkormányzat mennyit tett azért, hogy az épület jelen állapotában legyen. 
Megszerveztem a találkozót a HM és az önkormányzat jogásza között. A találkozóra a testületi 
ülés napján kerül sor.  
 
 
Egyéb tevékenységek 
 

- A Köztisztviselők napja alkalmából munkatársaimmal csapatépítő programon vettem 
részt. 

- Tárgyaltam a DMRV-vel a közöttünk lévő szerződésben megfogalmazott karbantartási 
tevékenységről. 

- Sajnálattal tudok arról beszámolni, hogy megszűnt a Nyugat-Nógrád Vízmű Kft.  
- Bátonyterenyén részt vettem a Katasztrófavédelmi laktanya átadásán. 
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- A mai ülés napirendje a 32 ha-os terület rendezése. Egyeztetést kértem a Földhivatal 
vezetőjétől a benyújtandó anyagról, a meghozandó határozatról. A Képviselő-testület elé 
egy Földhivatallal minden szempontból egyeztetett anyag került. 

-  
 

 
 
Protokolláris tevékenység 
 
Részt vettem Tesmagon a Felvidéki magyar napokon. Megszerveztem a Kereplő 
Néptáncegyüttes fellépését a rendezvényen. Köszönöm Simon Katalinnak és táncosainak a 
színvonalas műsort.  
 
 
 
Kérem a Tisztelt Testületet, hogy az előterjesztést megtárgyalni szíveskedjen. 
 
 
 
Rétság, 2016. augusztus 18. 
 
                                                                                                                   Hegedűs Ferenc 
                                                                                                                       polgármester 


